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Formannskapet - 015/22

F - behandling:
Innsendte spørsmål frå Kamilla Karlsen (Ap):
1.Sal av kommunale bustader. Viss "Post-huset" vert solgt, vil det gjelde som ein av dei tre bustadane 
kommunen i snitt skulle selgje dei neste tre åra? 
Ordførar svarte ja. 
2.Kor stort er presset på dei kommunale bustadane no? Har kommunen venteliste? Har vi 
kommunale bustader til 3 månaders gratis husleige? 
Ordførar svarte at det ikkje er kommunal venteliste pr. i dag, berre førespurnadar. Me har pr. 1.mars 
2 ledige bustadar, der den eine må pussast opp. 
3.Kva skjer med oljeverndepotet no om Feddie Distillery har overtatt tomta? Ordførar svarte at ein 
ikkje veit noko konkret enno. Han ser for seg at Fedje kommune må gjere ein jobb i saka.

Spørsmål frå Bjørn Solbakk (Frp):
1.Kommunale vegar vert lappa på. Betalar me for noko som vert borte etter få dagar? 
Kommunedirektør svarar i kommunestyremøtet.
2.Pris på sal av BKK-aksjar? Ordførar kjem tilbake til det i kommunestyremøte.
3.Har kommunen vore i kontakt med historielaget om lokale? Kommunedirektør ved leiar 
fellestenester svarte at det enno ikkje er gjort pga kapasitet. Saka er ikkje gløymt.
4. Det manglar takstein på kommunal bustad Husøyna 26.

Rådmannen orienterte om følgjande saker:
- ny kommunalsjef teknisk og eigedom er tilsett, tiltrer truleg i midten av mai
- kjem sak om medlemsskap Bergen og Omland friluftsråd. Kr 22/innbyggjar.
- har sendt søknad om pengar til friluftslivet sine ferdselsårer
- mogleg avtale og tilbod om Forskarfabrikken på Fedje. 

Ordførar orienterte om status i sak om Hjeltevarden. Det har vore møte med Tombre. Planen er å få 
til dialog med departmentet.
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F - vedtak:
Ingen vedtak under eventuelt.


